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De eerste keer dat ik over ergonomie meer te weten kwam was in 1972 tijdens mijn studie Landbouwtechniek aan 
de toenmalige Landbouw Hogeschool in Wageningen. Als onderdeel van de kandidaatsstudie had ik gekozen voor 
het deel Arbeid bij professor Moens. Een onderdeel hiervan was de kennis over de ergonomie. Dit werd gegeven 
door Jan Sander. Uiteindelijk heb ik mijn studie, als ingenieur in de Landbouwtechniek, in 1975 in Wageningen 
afgerond. Ondertussen was ik in 1973 lid geworden van de Nederlandse Vereniging voor Ergonomie. En ik ben steeds 
lid gebleven, hoewel mijn werk meer in de Veiligheid en Gezondheid zat. 

Als ik nu, als gepensioneerde en bestuurslid van Human Factors NL, om mij heen kijk komt het woord ‘ergo’ in heel 
veel woorden terug. Het meest bekende woord is voor ons natuurlijk 'ergonomie'. Maar er zijn heel veel andere 
combinaties mogelijk. Toen ik bijvoorbeeld onlangs online een stofzuiger kocht bleek dat het merk Bosch deze 
aanbood met als naam Ergomaxx. Het ergonomische aspect betreft de vorm van de steel van het apparaat. Een 
andere combinatie die bij mij al eerder enige twijfels opriep was Ergomat. De bedoeling hiervan kunt u raden. Maar 
er zijn veel meer van dit soort combinaties. Een eenvoudige zoektocht op Google was snel gedaan. Hier volgt een 
aantal voorbeelden waarbij men zelf mag bedenken wat de betekenis ervan is:

Ergotherapie/-therapeut  Ergo Form
Ergo Sunline   Ergo Equipments
Ergo Insurance   Ergo Design
Ergo Onderzoek   Ergo In Beweging
Ergo 2 Go   Ergo Dichtbij
Ergo@Work   Ergo Services
Ergo Vision   Ergo Platform
Ergometer   Ergonomisch kussen

Tot zover het bereik van ergonomie. 

Nu nog een persoonlijke oproep met betrekking tot mijn eigen ergonomische werkzaamheden. Na jarenlange 
omzwervingen bij de Nederlandse Overheid en de Europese Commissie op het gebied van Veiligheid en Gezondheid 
op de werkplek ben ik uiteindelijk eerst secretaris en later penningmeester geworden van de vereniging Human 
Factors NL. Omdat je er dan tijd voor schijnt te hebben, gebeurde dit na mijn pensioen. 
Na zes jaar wordt het echter toch tijd om ook hiermee te stoppen. De belangrijkste reden hiervoor is de steeds 
groter wordende afstand tot de dagelijkse praktijk. Ook het werkterrein van de ergonomie – of zoals meer gebruikt: 
Human Factors – wordt steeds groter. Daarom hierbij een oproep van mijn kant aan alle leden: 
Gezocht: een nieuwe penningmeester.

Namens het bestuur,

Reinier Hoftijzer
Penningmeester Human Factors NL
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